
Teams -kokous 

Paikalla: 

Antti Nieminen 

Kim Johnsson 

Teemu Turunen 

Marjokaisa Ryhänen 

Joni Kortteus 

Tomas Saariketo 

Anni Aikala 

 

1§ Maajoukkuetoiminta 

 

U19 –toiminta 

On haasteita, että ei ole saatu ilmoittautumisia riittävästi U19 -maajoukkueeseen. Mietittiin, kuinka 

saadaan edistettyä pelaajien ilmoittautumista leirille. Yksi on ilmoittanut, ettei pysty osallistumaan 

taloudellisista syistä, muista ei vielä tiedetä. Pyydetään seuravalmentajia selvittämään syitä sille, 

miksi pelaajia ei leirille ilmoittaudu.  Samaan aikaan on menossa NWPL 

 

Miesten maajoukkuetoiminta 

Torstaina ollaan lähdössä EU Nations –turnaukseen. Kaksi valmistautumisleiriä pidettiin. Pieniä 

loukkaantumisia oli, joka on vähän vaikuttanut kokonaiskokoonpanoon. NWPL:ssä oli viikonloppuna 

pelejä Cetuksella ja Kuhilla.  

 

Naisten maajoukkuetoiminta 

Try-outit pidettiin marraskuun lopulla. Aika paljon porukkaa oli kipeänä. Tampereelta ja Porista oli 

tullut muutama pelaaja, mutta muuten olivat vaan pääkaupunkiseudulta. D-ikäisillä oli samaan 

aikaan pelejä, joten pelaajat eivät päässeet mukaan. Seuraavalle leirille toivotaan pelaajia kaikista 

kaupungeista. 

 

Nuorten PM-turnaus 

Muissa joukkueissa oltiin Suomea edellä teknisesti ja kehon hallinnallisesti. Molemmat joukkueet 

tulivat neljänneksi. Kansainvälisesti pelataan jonkin verran kovempaa kuin Suomessa. Tähän voidaan 

jotenkin ehkä vaikuttaa esimerkiksi tuomaritoiminnalla. Mietittiin myös, että yhteinen 

valmistautuminen voisi olla myös pidempi, mutta mikäli se nostaa maajoukkuepelaajien 

valmistautumisen kustannuksia, se ei ole vaihtoehto.  

Maajoukkuevalmentajat voisivat tehdä tiiviin raportin siitä minkälaisia kehityskohteita on, ja mitä he 

itse tekisivät seuraavaksi tässä tilanteessa, jossa nyt ollaan. Reija laittaa raportointipohjan 



valmentajille. PM-turnaus oli muutaman pelaajan mielestä mukava kokemus ja siitä sai motivaatiota 

harjoitteluun.  

 

Aluevalmennusjärjestelmä 

- Mitä junioreiden pitäisi tehdä reeneissä, jotta saadaan parannettua kehon hallintaa? 

- Voisiko aluevalmentaja pitää aiheesta klinikkaa valmentajille? PM-turnauksessakin 

huomattiin puutteita siinä, että muut maat ovat Suomea edellä teknisesti ja kehon 

hallinnallisesti 

 

2§ Sarjatoiminta 

- Suomen Cup loppuu parin viikon päästä. Mitalit on tilattu ja ne on saatavilla Turun 

palkintokeskuksesta. Antti hakee palkinnot.  

- Sarjat pyörii hyvin ja kevät mennään suunnitellusti 

- Latviasta on kiinnostuneita pelaajia tulemaan Veprin joukkueeseen mukaan pelaamaan, 

tällaista keskustelua oli tuotu Marjokaisan tietoisuuteen Tukholmassa NWPL:n turnauksessa. 

Tämä ei käytännön tasolla ole kuitenkaan vielä edennyt. 

 

3§ Tuomaritoiminta 

Tuomaritoimintaan ei ollut lisättävää, Tuomaritoiminnan seuraava kokoontuminen 6.1. tarvitaan 

agenda, tuomarikoulutus. 

 

4§ Paras vesipallon pelaaja ja vesipallovalmentaja 2023 -äänestys 

Äänestys on päättynyt. Reija tekee yhteenvedon tuloksista ja ydinryhmä äänestää parhaan pelaajan 

ja parhaan valmentajan.  

  


